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Aanwezig : 

Michaël Vannieuwenhuyze (diensthoofd sport), Frederik Creupelandt, , Valerie De Praitere, Marleen 
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1. Goedkeuring vorig verslag 

Vorige verslag is goedgekeurd. Er zijn geen opmerkingen 

2. adviezen 

•   Advies over ambitienota 

Yves, Joost en Carlos zijn naar deze vergadering geweest. Tijdens deze vergadering werd er vooral 

gevraagd of  de adviesraden achter deze aanbevelingen staan .  

 

TOP 10 STEMMEN REDACTIERAAD 

 

1. Toegankelijk en helder aanbod; zowel digitaal als fysiek – bruikbaar voor 
iedereen (16 ptn) 

2. Respect voor milieu, omgeving en mensen (12 ptn) 
3. Verhoogde inzet op buurtwerk en zichtbare aanwezigheid medewerkers en 

wijkagenten (12 ptn) 
4. Inclusieve en toegankelijke infrastructuur (12 ptn) 
5. Efficiënt gebruik van de beschikbare ruimte (10 ptn) 
6. Voldoende kinderopvang (9 ptn) 
7. Stedelijke fact checker (8 ptn) 
8. Complementair gebruik van de gebouwen, met efficiënt energieverbruik en 

slimme verdichting (8 ptn) 
9. Verhoogde inzet op burgerparticipatie en adviesraden behouden (8 ptn) 
10. Toegankelijk openbaar domein voor iedereen (7 ptn) 

 

 

Opmerking Sportraad: De ambitienota is nogal globaal. De meeste zaken die momenteel in de nota 

staan zijn redelijk evident. De sportraad betreurt dat er te weinig concrete voorstellingen in het 

voorstel staan. De jeugdraad wil hier op de Algemene vergadering nog concrete voorstellen aan 



toevoegen. Het is bijvoorbeeld nog mogelijk om vanuit de  sportraad een 10-punten agenda op te 

stellen.  

De sportraad stelt voor voor dat er vanuit de Sportraad nog een werkgroep wordt opgesteld om een 

10tal punten op te stellen.  

Opmerking Yves De avond was goed georganiseerd. Alles werd gebundeld van uit de 5 werkgroepen 

om tot een top 10 te komen. Het is de bedoeling om deze punten te rangschikken volgens belang.   

Opmerking Dominique; Het was evident geweest dat alle raden eerst apart waren samenkomen  om 

na te gaan welke punten ze belangrijk vinden en daarna hadden overlegd over welke punten overeen 

kwamen. Het is op die manier  mogelijk dat er een kruisbestuiving plaatsvindt waarbij er bepaalde 

voorstellen overeen komen.   

Opmerking Seppe: Het is jammer om te merken dat er in de 10 voorgestelde punten in de 

ambitienota te merken dat sport/vrije tijd niet aan bod komt.  

Volgorde van de punten die voor voor de Sportraad het meest belangrijk zijn:  

 

1. Toegankelijk en helder aanbod; zowel digitaal als fysiek – bruikbaar voor 
iedereen (2) 

2. Respect voor milieu, omgeving en mensen (1) 
3. Verhoogde inzet op buurtwerk en zichtbare aanwezigheid medewerkers en 

wijkagenten (10) 
4. Inclusieve en toegankelijke infrastructuur (3) 
5. Efficiënt gebruik van de beschikbare ruimte (6) 
6. Voldoende kinderopvang (8) 
7. Stedelijke fact checker (9) 
8. Complementair gebruik van de gebouwen, met efficiënt energieverbruik en 

slimme verdichting (5) 
9. Verhoogde inzet op burgerparticipatie en adviesraden behouden (4) 
10. Toegankelijk openbaar domein voor iedereen (7) 

 

Gunstig advies 

• Vraag tot lockers 

Cédric Vandenbussche vraagt of er lockers kunnen geplaats worden aan de Finse piste. Dit is vroeger 

niet gebeurd uit schrik voor vandalisme. Daarnaast zijn  lockers ook niet altijd nodig omdat mensen 

ofwel in de buurt wonen of hun gerief in hun wagen leggen. 

 

Opmerking Inge: Het lijkt me gevaarlijk om buiten lockers  te plaatsen Ik vrees hier voor vandalisme 

Feedback Michaël: Er bestaan ook al lockers die bestand zijn tegen vandalisme. 

Opmerking Yves: De lockers kunnen ook in het zicht van de camera’s worden geplaatst.  

Feedback Dominique: Oorspronkelijk werd er gevraagd om de lockers dicht bij de Finse piste te 

plaatsen. Het lijkt me interessanter om deze dicht bij de Sporthal te plaatsen. Bezoekers parkeren 

zich toch vaak bij het gebouw. Dan kunnen de camera’s ook extra beveiliging bieden.  



Opmerking Seppe: Een locker met een sleutel is niet optimaal . Een locker met een code is best duur.  

 

Advies: :  

1. Reclame maken voor de lockers die er al zijn (indoor; kunnen gebruikt worden tijdens de 

ruime openingsuren sporthal) 

2. Lockers aan de ingang zetten. Indien dit een succes is, kunnen er meerdere worden geplaatst 

3. We kijken ook na of de bestaande lockers ook kunnen worden verplaatst.  

 

3. Komende en voorbije activiteiten Sport Harelbeke 

 

• Stageopdracht Seppe: #VIP2024  
Dit gaat door op zondag 21 april 2024 ( 10u – 17u) 
Doel  : sportdiensten uitdagen. Er zijn 3 criteria 

➢ Olympiade burensportdienst 5 april : slotapotheose van Olympische sportkampweek 
➢ Promocampagne met affiches Sport Vlaanderen 
➢ Jump in the Olympics: Samenwerking overheen de staddiensten Sport en 

communicatie  
 
Oproep : Er zijn nog vrijwilligers nodig om de standen van de sportactiviteiten te bemannen. Per 
stand zou er toch 1 persoon aanwezig moeten zijn. Indien interesse ,gelieve uw naam door te geven 
aan Seppe of Michaël. 
 
 
 
 

4. Varia 

 

• Fietspad 
Frederic Het gebeurt heel vaak dat auto’s zich parkeren op het fietspad aan de sporthal. Kan dit beter 
worden aangegeven dat dit om een fietspad gaat?  
 
Opmerking Michael: Indien we vaststellen dat auto’s hier verkeerd staan geparkeerd, kunnen we dit 
melden aan de politie.  Dit is een fiets suggestiestrook. We kunnen inderdaad nakijken wat we 
kunnen doen om dit beter te aan te duiden.  
 

• E3 prijs Harelbeke: 

Dit jaar was er opnieuw onduidelijkheid over de VIP-kaarten voor de sportraad. Enkel de twee 

voorzitters en de secretaris van de sportraad hebben een VIP-kaart ontvangen. Het is blijkbaar niet 

zo dat de ganse sportraad een kaart ontvangt. 

 

Verslaggeefster, 

Valerie De Praitere 


